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Urząd Miasta St. Warszawy 
Dzielnica Białołęka 
Pan Burmistrz Jacek Kaznowski 
 
Komisja Inwestycyjna 
Rady Dzielnicy Białołęka  
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy  
Pan Paweł Tyburc 

 
        
 
Szanowni Państwo, 
 
 
W nawiązaniu do naszego wystąpienia z dnia 21 listopada 2007 r. i otrzymanej informacji 
dotyczącej skierowania tego pisma do Komisji Inwestycyjnej Rady Dzielnicy Białołęka, 
pragniemy przedstawić bardziej szczegółowo problemy i propozycje mieszkańców tej 
części naszej Dzielnicy.  
 
W ciągu 10 lat na Zielonej Białołęce (obszar pomiędzy Kanałem Żerańskim, linią 
kolejową, Trasą Toruńską, oraz wschodnią i północną granicą miasta, czyli północno-
wschodnia część Warszawy) liczba mieszkańców zwiększy się z 20 do 120 tysięcy. 
W chwili obecnej miasto nie spełnia podstawowych potrzeb mieszkańców - na większości 
obszaru Zielonej Białołęki nie ma nie latarni ulicznych, utwardzonych dróg, chodników. 
Istnieją 3 szkoły podstawowe i jedno gimnazjum. Nie ma ani jednego publicznego placu 
zabaw, parku, terenu sportowego, brakuje sklepów, nie ma ani jednego miejsca 
neutralnej przestrzeni społecznej. W chwili obecnej publiczne przedszkole na całą naszą 
część dzielnicy może przyjąć ok. 60 dzieci. 
 
Planowane inwestycje zakładają: 

• w najbliższym roku wybudowanie jednego gimnazjum i przedszkola; 
• w roku 2010, gdy Zielona Białołęka będzie liczyć ok. 59 tys. mieszkańców 

planowana jest rozbudowa następnej szkoły podstawowej; 
• dwa przedszkola pojawią się w gdy nasza część dzielnicy będzie liczyć 85 tys. 

mieszkańców. 
 
Podsumowując - w roku 2013 przy liczbie 98 tys. mieszkańców, planowana 
infrastruktura w naszej dzielnicy będzie obejmować: 3 szkoły podstawowe, 2 
gimnazja i 2 przedszkola. 
 
Zwracamy się z uprzejmym zapytaniem, kto jest odpowiedzialny za rozwój naszej 
dzielnicy? W oparciu o jakie statystyki planowane są inwestycje i jakie plany mają władze 
miasta i dzielnicy na spełnienie potrzeb mieszkańców? Już w chwili obecnej czujemy się 



marginalizowani. Nie chcemy mieszkać w getcie, wśród bloków z betonu i bez parków i 
miejsc do spotkań i zabaw. 
 
Potrzebne są większe inwestycje w infrastrukturę, placówki oświatowe, zdrowotne i 
kulturalne. 
 
Postulujemy: 
 
1. Zwiększenie inwestycji w budowę przedszkoli i szkół. 
2. Inwestycje w infrastrukturę drogową, chodniki i oświetlenie ulic. 
3. Zaplanowanie i takie przeprowadzenie linii autobusowych, aby umożliwić dzieciom 
dojazd do szkół, a dorosłym do pracy w centrum miasta. 
4. Zwiększenie inwestycji w neutralną przestrzeń społeczną – parki, place zabaw, dom 
kultury, boisko, basen, halę sportową. 
5. Powstanie publicznych przychodni zdrowia. 
6. Podłączenie wody pitnej niezagrażającej zdrowiu 
 
 
Jednocześnie informujemy, że mieszkańcy obszaru Zielonej Białołęki oczekują rozbudowy 
miasta w zgodzie ze zrównoważonym rozwojem miasta i zagospodarowaniem 
urbanistycznym Zielonej Białołęki, w której nie byłoby konfliktu pomiędzy intensywną 
zabudową wielorodzinną w sąsiedztwie istniejących i stale powstających domów 
jednorodzinnych.  
 
 
 
Z poważaniem 
 
 
 
Robert Kamionowski 
 
W imieniu  
 

 
 
Załączniki: 
Podpisy mieszkańców postulujących 
1. Zwiększenie inwestycji w budowę przedszkoli i szkół. 
2. Inwestycje w infrastrukturę drogową, chodniki i oświetlenie ulic. 
3. Zaplanowanie i takie przeprowadzenie linii autobusowych, aby umożliwić dzieciom 
dojazd do szkół, a dorosłym do pracy w centrum miasta. 
4. Zwiększenie inwestycji w neutralną przestrzeń społeczną – parki, place zabaw, dom 
kultury, boisko, basen, halę sportową. 
5. Powstanie publicznych przychodni zdrowia. 
6. Podłączenie wody pitnej niezagrażającej zdrowiu 


